Senegal: Lightning kills a man

22th September 2023

Lightning killed a 30-year-old man this afternoon in Djilasse, during a soccer match between ASC Njof Nanoor and ASC Ndiemane. The two others next to him were seriously injured. According to witnesses, the victim was carrying an umbrella with an iron tip.

The tragedy has prompted Zone 9 to suspend all sporting activities until further notice. She extended her deepest condolences to all the people of Djilasse.

https://kewoulo.info/foudre-provoque-mort-dun-homme/

Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.

Sénégal : La foudre provoque la mort d’un homme
22 Septembre 2023
[bookmark: _Hlk83116580]La foudre a tué un jeune de 30 ans cet après-midi à Djilasse, lors d’un match de football entre ASC Njof Nanoor et ASC Ndiemane. Les deux autres qui se trouvaient aussi à côté de lui sont grièvement blessés. Selon les témoignages, la victime portait un parapluie avec une pointe en fer.
Cette tragédie a amené la zone 9 à interrompre toutes ses activités sportives jusqu’à nouvel ordre. Elle a adressé ses plus sincères condoléances à tous les habitants de Djilasse.

https://kewoulo.info/foudre-provoque-mort-dun-homme/
Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.

